ECC BUILDING FUND FAITH PLEDGE

By faith, I make a commitment to God, trusting that He will enable me to contribute to the ECC Building Fund in the amount of \$ by December 31, 2024.		我願意憑著信心及對神的委身,相信祂的信實供應,在 2024 年 12 月 31 日以前為西雅圖證道堂建堂基金奉獻 \$。	
English Name	中文姓名	中文姓名	English Name
Phone	Signature	電話	
Please place it in the offering box or mail it to the ECC Seattle Church Office before 06.07.24. (Mailing Address: ECC of Seattle, Attn: Finance Committee, 651 NW 81st Street, Seattle, WA 98117)		請在 2024 年 6 月 7 日前投入奉献箱或寄回西雅圖證道堂辦公室 (郵寄地址: ECC of Seattle, Attn: Finance Committee, 651 NW 81st Street, Seattle, WA 98117)	
			× 0

2024 ECC FINANCIAL PARTICIPATION INFORMATION

- Facility Project: ECC Third Campus (Edmonds)
- Target Goal: US \$2 Million
- I have committed to give \$______
- Pledge Duration: April 28-June 07, 2024
- Offerings can be made through Cash/Check, Stock donations, and/or Pledge.

For *Cash/Check donations*, please note "Building Fund" on your check. For *Pleage donations*, pleaged amounts will be due by Dec. 31, 2024. *Stock donation* instructions are posted at www.eccseattle.org.

Our gracious and faithful God has presented us with a wonderful opportunity to obtain a new Third Campus Facility (Edmonds), allowing for the expansion of ministries on all campuses. Let us therefore continue to seek His guidance and proceed in faith and unity to build up His church.

西雅圖證道堂 2024 購堂募款事工資訊

西雅圖證道堂購堂信心認獻

- 募款工程: 第三場地 (Edmonds)
- 募款目標: **兩百萬** (2 Million)
- 募款活動期間: 2024 年 四月二十八日至六月七日
- 奉獻可以是現金/支票,股票,或是信心認獻

如果您奉獻的是現金/支票·請務必在支票上註明是『建堂基金』。若您是信心認獻·請在 2024 年 12 月 31 日前奉獻您所認獻的金額。股票奉獻的詳細辦法會公佈在教會的網站(www.eccseattle.org)。

這個新場地,是慈愛信實的天父所賜給我們一個美好的機會。它提供了一個加強拓展 ECC 全面事工 (西雅圖,東區與及北區)的契機。讓我們繼續尋求祂的帶領,以堅定的信心向前邁進。並以團結合一的心共同來建立祂的教會。